
 

 

 
 

 Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

 

1  
 
 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  14 

Datum zasedání:  28. 5. 2025 

Přítomni:  Buryová, Doubravský, Kopřivová (online), Kubalová, Macková, 

Růčková, Téma, Waleczek Zotyková (online) 

Omluveni:  Bauerová, Horáková, Majerová 

Hosté:  Klepek, Kloknerová, Pražák, Suchánek, Šperka 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Výroční zpráva o hospodaření SU OPF za rok 2024 

3. Podmínky přijímacího řízení do navazujícího magisterského studijního 

programu Udržitelné podnikání v prezenční formě studia SU OPF pro 

akademický rok 2025/2026 (rozhodnutí doposud nebylo obdrženo, bod 3 byl 

stažen) 

4. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod místopředseda senátu přivítal přítomné senátory, pana děkana i další hosty, 

vyjmenoval jednotlivé body programu a konstatoval, že Akademický senát je usnášeníschopný. 

Jednání proběhlo hybridní formou, a to z důvodu nemožnosti prezenční účasti některých členů 

AS SU OPF. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další 

bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 8 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

 

 

 

Děkan doc. Šperka uvedl, že je tento dokument předkládán každoročně, a to dle zákona o 

vysokých školách. Struktura dokumentu je daná, obsahuje textovou a tabulkovou část. Tato 

 

2. Výroční zpráva o hospodaření SU OPF za rok 2024  
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zpráva je podkladem pro výroční zprávu o hospodaření za univerzitu jako celek a je základním 

přehledem o hospodaření. Konkrétní čísla již byla prezentována dříve. Zpráva byla postoupena 

komisi pro hospodářské záležitosti, z jednání komise vzešly otázky uvedené níže.  

 

Doc. Růčková doplnila, že hospodářská komise se sešla 7. května. Ze zasedání byl vyhotoven 

zápis. Komise požaduje k dovysvětlení následující: 

Náklady, které byly ovlivněny mimořádnými událostmi v minulém roce: Ačkoli je fakulta pro 

tyto případy pojištěna, uznané pojistné plnění je jen polovina vyčíslené škody. Je fakulta 

podpojištěna nebo je problém někde jinde? 

Rekonstrukce kanceláří: Bylo dodavateli účtováno penále za zpoždění dodávek a jaká je 

výsledná částka za realizaci zakázky? 

Vysoké částky v rozvaze na straně pasív: Dvě vysoké částky oproti počátku roku u položek 

závazků, konkrétně přijaté zálohy a závazky ze vztahu ke státnímu rozpočtu. 

Formality z hlediska zaokrouhlování. 

Komise konstatuje, že ekonomické oddělení zaslouží pochvalu za super zpracování.  

 

Ing. Kloknerová pochválila svůj tým jak na ekonomickém oddělení, tak i na údržbě. Díky nim 

škody nejsou větší. P. tajemnice dovysvětlila otázky komise pro hospodářské záležitosti. 

Pojistné plnění: veškeré nároky nebyly pojišťovnou ještě vypočteny. Smlouva s vítězným 

dodavatelem na opravu střechy byla dodatkována. Pojišťovna posuzovala, zda všechny škody 

souvisely s krupobitím a zda je možno nárokovat celou částku na opravu. Výběrové řízení na 

opravu Velkého sálu teprve probíhá a jde o velice vysoké částky. Pojišťovna se stavěla 

k posuzování škody rozdělením na 2 částky, první za krupobití a druhá za povodně. Po poradě 

s odborníky jsme vše nahlásili jako jednu škodu. Z celkových nákladů ve výši 13 mil. Kč bylo 

uznáno 9 500 mil. Kč, fakulta doplácela 3 500 mil. Kč. Stávající pojistná smlouva byla 

vypovězena a nová bude uzavřena na trojnásobnou částku.  

Realizace zakázky: k prodloužení přispěly obě strany, vina je tedy na obou stranách. Ze strany 

fakulty např. po celkovém odkrytí původního obložení se pod ním skrývalo elektrické vedení, 

dešťový svod, trezor, dále požadavky zaměstnanců na úpravy skříněk apod., přesun 

klimatizační jednotky. Na straně dodavatele pak subdodavatel postižený povodněmi, 

nemožnost dodat dveře atd. Smluvní penále za zpoždění neuplatníme, protože zpoždění bylo 

z obou stran. Výsledná fakturovaná částka byla 1 427 mil. Kč. 

Zálohy: jedna ze záloh poskytnutá na pojistné plnění byla ve výši 8 mil. Kč, ale vyúčtovány 

byly jen 3 mil. Kč – nesoulad a dále nevyužité prostředky na GAČR, které se vracely.   

 

Doc. Růčková se dále zeptala, z jakých prostředků se bude hradit to, co pojišťovna neuzná.  

Ing. Kloknerová uvedla, že bude čerpáno z rezerv či fondu provozních prostředků.  

 

Dr. Buryová vznesla dotaz, jak to bude s pojištěním fakulty dále.  

Ing. Kloknerová vysvětlila, že pojišťovna Kooperativa vypověděla smlouvu a žádná jiná 

pojišťovna fakultu nechce pojistit vzhledem ke škodnímu průběhu v minulém roce. Pojistné se 

zvedne z 1 mil. na 3 mil. Kč. Budeme se muset za tuto cenu pojistit, pojištěni být musíme.    
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Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Výroční zprávu o hospodaření SU OPF za rok 2024. 

 
 

4. Různé 

 

Filtermac: 

Doc. Šperka informoval, že na VŠ kolejích je nainstalovaný zásobník na filtrovanou vodu 

Filtermac. Funguje stejně jako na hlavní budově.   

 

 

  

 

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 25. 6. 2025 v 14:00 hod. v místnosti A308.  

 

Za správnost:  

Bc. Lukáš Doubravský 

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 28. 5. 2025 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Výroční zprávu o hospodaření SU OPF za rok 2024. 

 

 

Bc. Lukáš Doubravský 

místopředseda AS SU OPF 

 

 

 

 

 


